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Încheiat astăzi, 6 februarie  2023, în cadrul ședinței extraordinare a 
Consiliului local Ziduri, județul Buzău. 
Ședința  este prezidată și deschisă de către dl Nedelcu Nicolaie, președinte de 
ședință, care dă cuvântul d-nei secretar general a comunei Ziduri pentru a 
face apelul nominal al consilierilor locali care constată că sunt prezenti la 
sedintă   11 consilieri locali (lipsește motivat dl consilier local Constantin 
Cristea)   precum și prezența dl. primar Buzea Viorel. 
 
 
Nr. 
crt. 

Numele și prenumele consilierului local  

1 
ALECU MARIA 

prezent 

2 
   

 

3 CONSTANTIN CRISTEA absent 
4 GAVRILĂ IANCU prezent 
5 GEANGOŞ MARIN prezent 
6 JANTIA ALEXANDRU prezent 
7 NEDELCU NICOLAIE prezent 
8 POSIRCA ELENA  prezent 
9 POENARU CORNEL prezent 
10 RADU CRINA prezent 
11 ROBE LEONARD prezent 
12 ROBE SĂNDEL IONUȚ prezent 
13 TISLOVEANU MIHĂIȚĂ prezent 
 
 
Se constată că ședința este legal constituită, iar consilierii semnează 
documentul de prezență. 
In continuare, secretarul informează că ședința a fost convocată în baza 
Dispoziției nr. 68/31.01.2023 a Primarului comunei Ziduri, fiind adusă la 
cunoștința publică prin afișare la sediul primăriei și prin înserarea unui 
anunț în acest sens pe site-ul primăriei w.w.w.primariaziduribz.ro 
Se consultă consilierii cu privire la conținutul procesului verbal al ședinței 
anterioare din data de 09.01.2023, constatându-se faptul că aceștia nu au 
făcut observații, președintele de ședință supune la vot conformitatea acestuia, 
validat în unanimitate. 



 
In continuare, președintele de ședință prezintă proiectele de hotărâre înscrise 
pe ordinea de zi: 

1 Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei 
Ziduri pe anul 2023. 

 
2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  Listei de investiții pe anul 2023. 
 
 
Președintele de ședință consultă consilierii dacă mai sunt și alte probleme ce 
ar necesita incluse în proiectul de pe ordinea de zi. 
Dl primar Buzea Viorel, propune suplimentarea ordinei de zi cu  
- Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anilor 

precedenți 
 

Nu mai sunt propuneri. 
 

Se supune la vot ordinea de zi cu suplimentarea și se aprobă cu unanimitate 
de voturi. 
 
In continuare, președintele de ședință trece la prezentarea, discutare și 
votarea proiectelelor de hotărâre.  
 

1 Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei 
Ziduri pe anul 2023 

 
 
Se dă citire textului proiectului de hotărâre, primarul prezintă referatul de 
aprobare și dă citire raportul compartimentului de specialitate, iar 
presedintele comisiei  prezintă raportul de avizare. 
 
Discuții pe marginea proiectului de hotătâre. 
 
Dl consilier Tisloveanu Mihăiță nu este de acord cu sumele cuprinse in buget 
la serviciul de deszăpezire și continuă prin a arăta că cu aceasta sumă 
putem sau achizitionăm o volă. Intreabă care este valoarea contractului de 
deszăpezire pentru perioada sezonului rece 2022 – 2023 incheiat cu SC 
GEDA COM  iar la  această sumă dacă se adăugă la valoarea contractului 
incheiat cu aceiasi firmă in vara anului 2022, care a efectuat curătenia pe o 
anunită suprafață de izlaz comunal cu siguranță se putea trece la demersuri 
pentru un nou spațiu administrativ al primăriei. 
Cu privire la cheltuielile repartizate pentru iluminat intreabă de ce nu se 
angajează o persoană la primăriei care să efectueze acest serviciu și trebuie 
să achităm sume consistente la o anumită societate comercială. 
Mai intreabă de ce nu se achizitionează o centrală pentru incălzire la 
primăriei, de ce nu se ia nici o măsură pentru modernizarea interioarelor 
birourilor cu usi de termopan și parchet. 
 



D-na consilier Posircă Elena, intreabă cum se face urmărirea activității 
desfăsurată de prestatorul de servicii pentru deszăpezire, dacă se calculeaza 
numărul de ore in care au desfăsurat activitatea deoarede un utilaj al 
prestatorului a intrat intr-un sanț alte și două utilaje au intrerupt activitatea 
din alte motive iar deszăpezirea in comuna Ziduri a fost efectuată de 
administratorii  societăților comerciale din comună dl.  Geangoș Marin și dl. 
Robe Săndel . 
 
 D-na consilier local Alecu Maria intreabă de ce nu se fac proiecte și arată in 
continuare – d-le primar când ati depus jurământul ne-ai pus pe masă o 
listă cu proiectele dumneavoastră. Noi toți consilieri locali am fost de acord 
cu proiectele dumneavoastră și vă intrebăm câte proiecte ati demarat până in 
prezent ? 
D-na consilier local Alecu Maria propune să se facă achititionarea clădirii de 
la Consum COOP pentru a fi amenajată ca spatiu administrativ – Primăriei. 
Propune repararea acoperisului statiei de asteptare ( autobuze ) din satul 
Lanurile. 
 
Dl consilier local Geangoș Marin propune ca pentru protejarea cuibului 
berzelor de pe stâlpul din satul Heliade Rădulescu să se facă înlocuirea 
cablului existent cu un cablu torsadat pentru a indepărta intreruperile de 
energie electrică 
 
Dl primar Buzea Viorel, dă următoarele răspunsuri la intrebările adresate pe 
marginea acestui proiect de hotărâre: 
- Cu privire la spatiul administrativ Primărie, este efectuat un proiect de 

modernizare care din lipsa fondurilor nu a putut fi pus in aplicare. 
Impreună cu dl viceprimar vom contacta administratorii celor 2 societăți 
comerciale Consum COOP și Prestige pentru a discuta despre pretul 
solicitat. Nu am trecut la modernizarea actualului spatiu adiministrativ al 
primăriei pentru că avem in plan fie modernizarea actualului spatiu prin 
adăugarea unui nivel fie achizitionarea unui spatiu de la una din 
societățile comerciale. In functie de rezultatul negocierii putem să face o 
rectificare a bugetului local. 

- Cu privire la proiectele propuse pentru realizare in acest mandat 
informează că in prezent suntem in faza de negociere a unui contract de 
achizitie a serviciului de consultanță pentru dotarea cu mobilier, 
materiale didactice si echipamente a unităților scolare. 
 

Dl Nedelcu Nicolaie – viceprimar, dă următoarele raspunsuri care au fost 
adresate: 
- Intradevăr actiunea de deszăpezire a luat pe nepregătite societatea 

prestatoare de servicii, dar vă informăm că plata se face la numărul de 
ore lucrate cu mentiunea că noi ca si parte contractantă avem obligația de 
a plăti si numărul de ore in care utilajul este in asteptare, bineinteles la 
un alt tarif. 

- Mai arată că va contacta societatea comercială care se ocupă de 
iluminatul public pentru inlocuirea cablului din satul Heliade Radulescu. 

 



 
Președintele de ședință supune la vot prezentul proiect de hotărâre, care este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 

2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  Listei de investiții pe anul 2023. 
Se dă citire textului proiectului de hotărâre, primarul prezintă referatul de 
aprobare și dă citire raportul compartimentului de specialitate, iar 
presedintele comisiei  prezintă raportul de avizare. 
 

Nu sunt discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre. 
 
Președintele de ședință supune la vot prezentul proiect de hotărâre, care este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anilor 
precedenți. 
 

Se dă citire textului proiectului de hotărâre, primarul prezintă referatul de 
aprobare și dă citire raportul compartimentului de specialitate, iar 
presedintele comisiei  prezintă raportul de avizare. 
Nu sunt discuții pe marginea acestui proiect de hotărâre. 
Președintele de ședință supune la vot prezentul proiect de hotărâre, care este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
 
Discuții si propuneri. 
 
D-na secretar general informază pe cei prezenți despre adresa Instituției 
Prefectului judetului Buzău cu privire la Radiograma MAI 
SECRETARIATULUI DE STAT nr. 7374/20.01.2023, privind proiectul Prim – 
ministrului României aflat in derulare la nivelul Guvernului care vizează 
lectura de carte, necesitatea cunoașterii limbii române si obtinerea unor 
rezultate bune la Bacalaureat. 
D-na consilier local Alecu Maria, este de acord cu acest proiect de carte. 
 
       
Nemaifiind discuții in cadrul ședinței și alte probleme de analizat nu mai 
sunt, proiectele de hotărâre inscrise  pe ordinea de zi au fost discutat, 
președintele de ședință declară închise lucrările ședinței. 
 
 
        Președinte de ședință,                          Secretar general, 
 
 
 

 



 
 
 
 

 


